
*Elevråd

Fokus på trivsel - kommunalt tværfagligt samarbejde -
arrangementer på tværs af skoler. Forskellige

arbejdsgrupper skal drøfte samarbejdet mellem skoler,
så vi får en mere elevvenlig skole - forholdet mellem

eleverne skal prioriteres. Det vil det kommunale elevråd

arbejde for.

Lille-store-ven projekt er drøftet, og der er interesse på
Sophieskolen blandt eleverne.

REFERAT
Dagsorderr mandag d. 05.12-2022 kl. 17.30-20.00

Lokale: Personalerummet OBS bemærk tidspunkt

Afbud: Lars, Jessica, Sofia

Punkter Ansvarlig Beskriveise Tid Referat

1. Protokol

2. Siden sidst

* Formand Thomas

* Ledelse JAX

*AMO/MED BGU

Sidste referat sendes med ud næste gang

Mobilfri skole er foreslået - punkt til næste gang.
Henvendelse ang. Mobilfri skole.

Mulighed for skole-hjem samtaler over Teams.

Fokuspunkter lige nu er:

Fravær hos personale og elever - Corona, mave- og

influenza på spil

7. b har været i Tyskland i to overnatninger i et

internationalt projekt - de kommer her i næste uge

Henvendelser omkring Kys og Kør - det ser ud til at

fungere om morgenen.

Juleafslutning er d. 20.12- vi holder fast i traditioner

med kirkebesøg, nissekor og de store i hallen til julebold.

Nogle uheldige episoder gør, at Med udvalget har fokus

på vores Actioncards - retningslinjerne er gode nok, men

de skal være synlige i situationerne. Vi drøfter også at

sætte et kursusforløb i gang - FAB-, så vi har kollegaer,

der kan være med til at indgå i behovet for at snakke om
situationer

Fysisk APV gennemføres denne uge.

Vi er i gang med den kemiske APV - registrering af
kemikalier, vi har stående + oprydning af kemikalier.



6. Skovkøkkenet
Jan/

Jeanette

7. Trafik Michael

rokusbegreber I projektet.

Der sendes et arbejdsdokument rundt med referatet.

Området ved Kys og Kør er lavet. Det ser ud som om de

nye kort-tids-parkeringspladser bruges efter hensigten.

Der er fortsat småting, der skal overvejes. Området i

midten er endnu ikke færdiggjort - der er fortsat nogle,
der bruger midter-området.

* Andre Alle

4. Budget

opfølgning Therese

SOP

Kommende punkt i elevrådet er fortsat affaldssortering.

Budgetoplæg er gennemgået - Vi holder os inden for

rammen med et mindre overskud. Disse midler kan vi

overføre. Vi vælger at bruge dem til at fortsætte to-lærer

ordningen i udskolingen indtil sommerferien.

5. UC Michael

UC mellemformer - Michael fortæller om mellemformer,

som er et tilbud til elever med et specialpædagogisk

behov, der ikke er centralt visiteret til vores UC.

Vi er nysgerrige på, hvordan vi kan strukturere skolen, så

vi får endnu flere elever til at lykkes - udvikle sig mest

muligt og trives bedst muligt; hvordan vi får lavet et rigtig
godt tilbud til de elever og skabe den bedste økonomi til

opgaven.

Vi drøfter den proces, der eksisterer i kommunen

omkring visitation, og at skolerne betaler for at få elever i

et centralt visiteret tilbud. Der arbejdes i kommunen på

en anden form - en mellemform - hvor man kan løfte en

specialpædagogisk opgave på forskellig og mere fleksibel

vis.

Kort info om proces

Projektet omkring "Spis klogt - bliv klog" er ved at blive

formet - der arbejdes lige nu på et skriv/et pitch, der kan

sendes rundt for at finde midler til projektet. Vi har brug

for 1½ million fra fonde. Skovkøkkenet og Meyers

madkøkken inddrages i projektet.

Morgenmad for alle hver dag, frugt i løbet af dagen til

alle og ét varmt måltid mad til hver klasse om ugen.

Der arbejdes lige nu på samarbejde med forskning på et
sådan projekt.

"Nærvær, social træning, fællesspisning, læring, miljø" er




